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Hierbij technische vragen n.a.v. de ingekomen brief. Deze zijn kort samen te vatten als een 
verzoek om een ambtelijke reactie / reactie van de wethouder op de 2 genoemde verzoeken in 
de brief.  
 
Verzoek 1 heeft direct een relatie tot het voorliggende voorstel.  
Verzoek 2 is indirect en heeft eigenlijk meer te maken met de kinderboerderij.  
 
Vooraf een reactie zal denk ik de discussie helpen tijdens de raadsvergadering.  
Vooral een uitgebreider antwoord op verzoek 1 (waarom wel / niet) is prettig.  
 
 
 
Ambtelijke reactie: 
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Er wordt verzocht om een inhoudelijke reactie op de ingediende brief.  
Dit is de brief die de inspreker vanavond zal voorlezen bij de politieke avond waarna er inhoudelijk 
over het plan en de ingediende reacties kan worden gesproken. 
Aangezien het dus geen technische vraag is maar een inhoudelijk verzoek, kan deze nu niet worden 
beantwoord. De inhoudelijke reactie op de zienswijzen en deze brief komt vanavond bij de 
behandeling van het agendapunt aan bod. 
 
Wel wordt, naar aanleiding van de ingediende brief, momenteel nogmaals onderzocht of het 
bouwvlak van het hospice in enige mate zou kunnen worden opgeschoven in zuidelijke richting. In 
welke mate dat eventueel mogelijk is, zal stedenbouwkundig en cultuurhistorisch moeten worden 
beoordeeld. Ook zal nog apart onderzoek moeten worden gedaan naar de effecten van een 
eventueel te verschuiven bouwvlak op het functioneren van de stadsboerderij. Ook met dat belang 
moet rekening worden gehouden. Dat onderzoek wordt momenteel ook nog gedaan. 


